
 
 

 
 

 
 

 
 

 

 
GEMEENTERAAD/RAAD VOOR MAATSCHAPPELIJK WELZIJN    STAD MECHELEN 

 
 

 

SCHRIFTELIJKE VRAAG BUITEN DE RAADSZITTINGEN 

 

 
 

Indiener : Marc HENDRICKX (N-VA) 
 

 
Datum: 30/01/2024 

 
 

 
Onderwerp vraag: Ratten vangen zonder vergif; 

 
 

 
Toelichtende nota 
  

  
N.a.v. de mededeling in de pers dat nu ook de gemeente Lebbeke ratten gaat vangen 

zonder vergif (als zoveelste in de rij) en gezien aanhoudende plagen, de laatste 
maanden, in o.m. Mechelen-Zuid, op de Vesten, op de Stuivenbergbaan enz. stelde ik 

graag de volgende opvolgvragen (na eerdere vraagstelling desbetreffend) :  

 
Wat heeft de bevoegde schepen tot op heden ondernomen? 

 
Werd er voldoende budget voorzien om een gerichte aanpak mogelijk te maken? 

Wanneer wordt de desgevallende aanbesteding in de markt gezet? Welke middelen 
staan hier tegenover? 

 
Overweegt het stadsbestuur eindelijk de overstap naar meer ecologisch vriendelijke 

en duurzame methodes? 
  

 

 
Naam : Marc HENDRICKX (N-VA) 

 
 

 
 

Formulier als bijlage mailen naar gemeenteraad@mechelen.be. 
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